
 

 
Aan de Voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Brabant 

De heer W.B.H.J. van de Donk 

 

 

Vragen ex art. 3.1 RvO inzake bomenkap in Sint-Anthonis 

Tijdens de PS vergadering van 8/9 december 2011 

 

 

͛Ɛ-Hertogenbosch, 7 december 2011 

 

 

Geacht College,  

 

 

Van de gedeputeerde willen we weten wat het provinciaal beleid is aangaande bomenkap in 

het landelijk gebied. N.a.v. onze statenvragen en de publiciteit over de bomenkap in Sint-

Anthonis hebben we meerdere reacties uit de gemeenten ontvangen dat bomenkap in het 

landelijk gebied aanwenden wordt om o.a. onderhoudskosten te besparen, we hebben 

verschillende voorbeelden ontvangen van concreet 25 op een karakteristieke laan tot de 

plannen voor 6500 in Sint Anthonis. 

 

Onze vraag voor het vragenuurtje aan de gedeputeerde is om uit te leggen wat het beleid is 

in het landelijk gebied aangaande grootschalige bomenkap. Deze vraag valt eigenlijk uiteen 

in de volgende subvragen of er een provinciaal belang wordt geschaad en of de provincie 

voornemens is om landschappelijke waarden en/of biodiversiteit als basis te nemen om 

bomenkap op deze schaal in het landelijk gebied te verbieden. 

 

 

Namens de statenfractie van de Partij voor de Dieren 

 

Dhr. M.C. van der Wel 

 

 

 

 

 

 

 

 


